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ÖNKORMÁNYZ A T 
KÉPVISELŐJ E 

INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

„53.§ (1 )" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 

alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 

interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az interpelláló neve: Király Csaba, RÁ TE 

Az interpelláció tárgya: Mindenki a Tizenötödikért 

Az interpellált neve: NÉMETH ANGÉLA, polgármester 

A Képvi selő-testület ülésének időpontja: 201 9. szeptember 10. 

Az interpe llá ló aláírása: 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

Az elmúlt hónapok tanítani való módon cáfolták meg mindazt, amit a fideszes Bosszú.koalíció 
tagjai hónapok óta állítanak, illetve amiben minden bizonnyal reménykedtek is. Azt, hogy a 
kerület elfogadott költségvetés nélkül működésképtelenné válik. 

Mindannyian, akik itt ülünk, el kell ismerjük, hogy az önkormányzat abban a példátlanul nehéz 
helyzetben is, amelybe kényszerült, tisztességgel és erőn felül tette a dolgát. Nem engedte el a 
rászorulók kezét, gondoskodni tudott a betegekről, az idősekről , a kiszolgáltatottakról, a 
gyermekekről. A táborait idén is rendben megszervezte, a kerületi ünnepségeket most is 
megtartotta, és jókedvből nem, legfeljebb díszletből volt kevesebb. 
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A városrész ma is zökkenőmentesen működik, az utcákat takarítják, a szemetet elviszik, a kerület 
rendjét vigyázzák, az utakat javítják, az óvodák, az egészségügyi, a kulturális intézmények és az 
önkormányzati cégek pedig a nehézségek ellenére is rendben dolgoznak. 

Azt, hogy milyen áron, csak azok tudnák megmondani, akik ezekben a hónapokban minden 
erejüket megfeszítve, vállat vállnak vetve és határtalan türelemmel küzdöttek azért, hogy ez így 
legyen, hogy ez a mintegy 80 ezer ember a lehető legkevesebbet érezze meg azokból a 
nehézségekből, amelyekkel fideszes és Fidesz-barát képviselőtársaim igyekeztek megbénítani a 
kerületet. Nem sikerül t, és ezt nagyon köszönöm mindenkinek. 

Itt Mindenki a Tizenötödikért dolgozott. 

Egy valamiről azonban kevesebb szó esett, és azt gondolom, a ciklus utolsó képviselő-testületi 
ülésén erről is beszélnünk kell: a kerület nemcsak rendjét és nyugalmát őrizte meg ebben a 
ciklusban, de - ellentétben a fideszes Bosszúkoalíció megalapozatlan és légből kapott állításaival 
- fej lődött is. Mindannyian láttuk ezt, legfeljebb az elmúlt hónapok értelmetlen, személyeskedő 
és pitiáner poLitikai csatározásai eltakarták előlünk. Nem haszontalan ezért tehát sorra venni 
mindazt, ami ebben a kerületben történt. 

Kérdésem ezért: milyen fej lesztések valósultak meg a kerületben az elmúlt öt évben? 

Válaszait előre is köszönöm! ~7 ~::~ Király Csa a 
önkormányzati képviselő 

RÁTE 


